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Petr Pokorný

Agent Pávek se se zelenými flákači válí v Praze a na
Moravě je snad řízená katastrofa?

skrytapravda.cz/z-domova/2111-agent-pavek-se-se-zelenymi-flakaci-vali-v-praze-a-na-morave-je-snad-rizena-
katastrofa

Jak je možné, že zelené mozky odmítají pomoc postiženým a radějí
přemýšlí, jak zabíjet další lidi? Co se děje na Moravě, když bylo
velké POVRCHOVÉ sucho, a stačí tři dny deště, aby byla
katastrofa?

 Nemá to logiku, není to normální. Byla Morava zničena na
odvrácení pozornosti válečných štváčů NATO? Byly doby, kdy pršelo
čtrnáct dní a horní toky byly rozvodněné, ale tato lokální pohroma je
neuvěřitelná.

Strany SPD, PRO, Trikolory a Svobodní by měly utvořit komisi, která
by SKUTEČNĚ PRACOVALA a vypracovala analýzu, co se tam v
době šílenců války v Praze mělo stát! Podezření sílí!

 Stále více lidí je přesvědčeno, že se měla pouze odpoutat pozornost od přípravy války
a možného zpětného úderu Ruska na Českou republiku!

https://skrytapravda.cz/z-domova/2111-agent-pavek-se-se-zelenymi-flakaci-vali-v-praze-a-na-morave-je-snad-rizena-katastrofa
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Jak to, že nebylo zrušena a odvolána další merenda, kterou platíme z
daní, a agent Pávek to v Praze vede?

Jana Zwyrtek Hamplová fanpage
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 Prezident měl dát přednost občanům své země před zasedáním
NATO a zcela škrtnout proválečné výroky 

Od prezidenta země bych v těchto dnech očekávala, že se bude
naplno věnovat občanům této země, a ne svými nezralými výroky de
facto podporovat válečný konflikt na zasedání štábu šéfů NATO.

Toto zasedání mělo být kvůli vážné povodňové situaci
především ihned zrušeno, a když už ne, bez ohledu na situaci v
naší zemi, prezident se měl zdržet všech proválečných vět, kterými
ohrožuje životy každého z občanů své - naší země…

Česká republika by se měla postavit zcela jasně proti eskalaci
válečného konfliktu na východě a naopak jednoznačně se vyslovit
pro jeho mírové řešení. Ať si kdokoli přeje cokoli. Výrok prezidenta
proto odmítám jako politicky vysoce nezralý, neuvážený, zneužitelný
a obsahově zcela neodpovědný, a hlavně nekorespondující s vůlí
většiny občanů České republiky.

https://www.facebook.com/hamplova65?__cft__%5B0%5D=AZVi9NfAFewRV5XTQcHrrtn49AloJ5uVr3Iq3WyHvTLaFvQ4So1KzA050rbRu2GYCTtJEdbkzOwiyPiDG4vSWB-OOolKVhG0FUEcMcWLp6J6vuafOVacrXFnsGteyZ2BYdJEWMAfr8Jh_PWgWnlUjgF7BlzI0rJcd1tIvZNvjh281Fd2XON-mT0oEk5BF85wJibnc-f9J20m9DnpCQ7dHZl5&__tn__=-UC%2CP-R
https://www.facebook.com/hamplova65/posts/pfbid02PTY84p98BJvYrg2w8Gx4WepnRHMcQ4XuxbZLWYGDRNuLgD38hYv3wNn6WNVMpKAcl?__cft__%5B0%5D=AZVi9NfAFewRV5XTQcHrrtn49AloJ5uVr3Iq3WyHvTLaFvQ4So1KzA050rbRu2GYCTtJEdbkzOwiyPiDG4vSWB-OOolKVhG0FUEcMcWLp6J6vuafOVacrXFnsGteyZ2BYdJEWMAfr8Jh_PWgWnlUjgF7BlzI0rJcd1tIvZNvjh281Fd2XON-mT0oEk5BF85wJibnc-f9J20m9DnpCQ7dHZl5&__tn__=%2CO%2CP-R
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Od stolů rozhodovat o životech tisíců lidí je snadné. O životy jde
potom ale v těch prvních liniích, kam ti generálové sami nikdy
nedojdou. Proto to není o žádné jejich odvaze, ale především o
aroganci přisvojovat si právo ničit životy jiných v zájmu mocenských
a obchodních skupin. To je celé. A náš prezident by to neměl
podporovat.

Zvláště když je země pod vodou a tisíce lidí má zcela jiné
starosti.
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